
Een algeheel verbod op vuurwerk werkt averechts en liefhebbers worden in de illegaliteit gedrukt om 
hun hobby uit te kunnen oefenen.  Maanden wordt er naar uit gekeken naar die paar uurtjes waar 
het legaal is om vuurwerk af te steken. Mensen verheugen zich er op en komen samen om met zijn 
allen te genieten van het mooie siervuurwerk. Als er een algeheel verbod komt zullen de mensen die 
nu een mooi siervuurwerk potje afsteken van de bv fietsenmaker om de hoek, naar het illegale circuit 
gaan om alsnog hun hobby uit te kunnen oefenen. Dit vuurwerk is vaak vele malen gevaarlijker en 
komt ook bij kleine kinderen in de handen omdat er geen regulering meer is. Dit met alle gevolgen 
vandien. 

Dit jaar waren er al vanaf september harde klappen te horen omdat de illegale handel floreert. Het 
legale vuurwerk wordt op de laatste 3 a 4 dagen verkocht en dan hoor je minder harde knallen en 
niet al maanden van tevoren. 

In Nederland zijn al verschillende soorten vuurwerk verboden en er is sindsdien tijdelijke vuurwerk 
verboden geweest. Deze veranderingen hebben nog geen kans gekregen om te laten zien wat het 
doet met de verwondingen en overlast. Ik doel hier op het cat.3 vuurwerk en single shots,  vuurpijlen 
en Romeinse kaarsen. Dit zou al een hoop overlast en verwondingen schelen. Ook zullen er bedrijven 
failliet gaan en iedereen die vuurwerk een warm hart toedraagt zal doorgaan met hun hobby maar 
met vuurwerk uit andere landen . Afgelopen jaarwisseling zijn er net zoveel vernielingen als de jaren 
voor de tijdelijke verboden. Ligt dit dan aan het vuurwerk of zijn dit gewoon relschoppers die dit tóch 
wel doen?

Een ander punt zou de luchtvervuiling zijn. In Duitsland is er een onderzoek naar geweest en 
vuurwerk is maar verantwoordelijk voor 0,7 % van de jaarlijkse uitstoot.  Ook dieren zouden erg te 
lijden hebben onder het vuurwerk.  Veranderd dit bij georganiseerde shows? Is dit ook bewezen? 
Onze katten en kippen hebben nergens last van. Er is geen geld en mankracht om in elk dorp een 
show neer te zetten. 

Vuurwerk is óók nog eens een traditie di. Als er normaal met vuurwerk omgegaan wordt en iedereen 
die zich buiten bevindt een vuurwerk bril draagt is het veilig. Laat onze traditie niet kapot gaan , blijf 
het regulieren en zorg dat de raddraaiers hard aangepakt worden. 

Ik ben tegen een verbod op consumenten vuurwerk. 


